

Bestyrelsesmøde i Blangstedgaards Grundejerforening d. 4. juni 2012

Deltagere:

Allan

Ruth

Martin

Lee (referent)

Dagsorden

1. Referat fra sidste møde

- Referatet godkendt og underskrevet.

2. Orientering fra formanden

- "torvfolket" fylder meget og er til gene for beboerne. Der er åbenlyst handel med stoffer og flere beboere har givet udtryk for at børnene er utrygge ved at færdes på torvet. Allan kontakter lokalpolitiet og beder om assistance.

Allan snakker med webredaktør med henblik på at sætte tlf. nr. til lokalpolitiet på hjemmesiden. Alle opfordres til at gøre politiet opmærksom på dette uønskede element på torvet.

3. Orientering fra kasserer

- Der er ikke indsendt regnskab vedrørende etablering af vildmandsbanen jf. vilkårene for bevilling af midler til etablering. Revisoren har gjort Martin opmærksom på forholdet. Martin kontakter Odense Kommune og forklarer hvorfor der mangler indsendelsen af regnskab.

- Diverse regninger underskrevne og sendt til betaling

- Revisoren havde enkelte bemærkninger til årsrapporten. Ændringerne blev drøftet og rettet i forhold til Martins oplæg.

- Bevilling af midlerne til plantning af frugtræer udsendes som bilag til referat.

- Der er bevilliget tilskud til børneteatre forestilling. Er afholdt.

4. Orientering om de grønne områder

- Gartneren er bestilt til oprydning af petanque banen.

- Kontrakt formen med gartneren blev drøftet. Ruth beder gartneren om ny kontrakt udkast baseret på standard vedligeholdelse samt pris på ekstraordinær vedligeholdelse.

- Drøftelse af ønske om udtynding og oprydning af kirsebærtræer ved enden af Kirsebærgrenen ned mod åen. Ønsket blev fremsat på områdemøde for område 7. Ruth snakker med gartneren om en pris og muligheder.

5. Drøftelse af afholdelsen af repræsentantskabsmøde

- Ifølge vedtægterne skal der nu være afholdt områdemøder i alle 7 områder. Bestyrelsen har kendskab til at der er afholdt møde i område 2, 4 og 7. Der har været indkaldt til møde i område 1, men der mødte ingen frem til mødet.

Lee udarbejder forslag til skrivelse til område 1, 3, 5, og 6. Uden afholdelse af områdemøder har bestyrelsen ingen repræsentanter til at indkalde til repræsentantskabsmøde.!!

- Forslag til vedtægtsændringer blev gennemgået og Lee samler op på rettelser. Lee udarbejder nyt forslag til ændringer. Drøftes igen på næste møde.

6. Næste møde

- afholdes torsdag d. 14. juni på Æblegrenen 3 kl. 19:00

VIGTIGT: Vi skal snakke afholdelsen af og indkaldelse til repræsentantskabsmøde